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内容概要

　　阅读是理解和吸收书面信息的手段，它有助于扩大词汇量，丰富语言知识，了解英语国家的社会
和文化。
《上海市中小学英语课程标准》明确规定：三级（基本要求）课外阅读量不少于18万字。
四级（较高要求）课外阅读量不少于20万字。
　　在教材基础上，本套丛书力求在主题的引领下，在内容丰富性和多样性上求得突破，从而让大家
更加热爱英语阅读，掌握阅读技巧，提高综合运用语言的能力，为今后参加英语中考及进一步深造打
下扎实的基础。
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书籍目录

Module 1My lifeUnit1 Pen friends1 An e-mail from England2A letter to a friend3 0nline friendsMore practice1
Make yourself at home2 Meeting friends online3 A Christmas partyUnit 2 Work and play1 We like sport!2 Let's
play!3 0nthejobMore practice1 0nholiday2 Learning an other language3 SchooldaysUnit 3 Trouble!1 Unusual
things2 Help3 Parents at schoolMore practice1 Shopaholic2 Dinner buffets3A special kind of theftModule 2
Amazing thingsUnit4 Numbers1 Billionaires2 Greek numbers3 Wonderful numbersMore practice1 Finding a car's
gas mileage2 Hi tech3 Percentages in everyday lifeUnit5 Encyclopaedias1 Walt Disney2The Nobel Prize3 The
Bermuda TriangleMore practice1 LiuXiang2 What is cosplay?3 ElephantsModule 3 Science fictionUnit 6 Nobody
wins （Ⅰ）1 Unknown objects2 Space explorers3 My stery tours!More practice1 My sterious Egypt2 Wild
weather3 A pilot's storyUnit 7 Nobody wins （Ⅱ）1The feature of the Earth's surface2 The constellations
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